
    ----- Original Message ----- 
    From: John A. Nilsen 
    Sent: 30.05.2011 13:02 CEDT 
    To: "Hvass, Rune" <rune.hvass@arendal.kommune.no> 
    Cc: "Fuglestad, Gordon" <Gordon.Fuglestad@arendal.kommune.no>; 
"Paulsen, Yngve" <yngve.paulsen@arendal.kommune.no> 
    Subject: RE: Holmesund brygge 
 
Hei Rune 
Sommeren er like rundt hjørnet, og det er en stund siden vi snakket sist. 
Ref nedenstående mail ble Holmesund Vel lovet en opprustning og 
forskjønnelse av den kommunale brygga med følgende tiltak fra Arendal 
Kommunes side innen sommeren. 
 
* Fjerne betong sperringene og erstatte disse med benker og bord - 
Boltes til brygga 
* Fjerne løst treverk - "skjørt" i ytterkant av brygga opprustes og 
erstattes med nytt 
 
Ber om en tilbakemelding på når dette tenkes utført. 
 
 
Mvh 
 
John 
 
______________________________________ 
John A. Nilsen 
Head of Trade Management. Region Europe 
john.a.nilsen@hoegh.com 
dir;+47 21039610 
mob;+47 40039610 
_______________________________________ 
Visit our website:www.hoeghautoliners.com 
http://www.youtube.com/watch?v=DgvWzgTDCcQ 
_______________________________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



From: "Hvass, Rune" <rune.hvass@arendal.kommune.no> 
To: "John A. Nilsen" <john.a.nilsen@hoegh.com> 
Cc: "Fuglestad, Gordon" <Gordon.Fuglestad@arendal.kommune.no>, 
            "Paulsen, Yngve" <yngve.paulsen@arendal.kommune.no> 
Date: 12.10.2010 12:50 
Subject: RE: Holmesund brygge 
 
 
 
Hei igjen 
 
vedr pkt 1. 
 
Vi kan besørge et par trykkimpregnerte benker m bord ( Fengselstype) levert 
og plassert brygga i Holmesund før neste sommer. Disse må da boltes fast 
slik at utkjøring på brygga ikke er mulig. Vi kan også besørge fjernet 
sementsperringene. 
 
Videre vil vi på vårparten kunne demontere og fjerne treverk ved brygga og 
hvis behov sette opp noen nye. Arbeider av sikkerhetsmessig art vil bli 
prioritert. 
Når det gjelder annen utsmykking, slik som blomsterkasser etc, så overlater 
vi dette til dere. Vi kommer overhodet ikke til å ta noe ansvar for 
blomster eller beplantning eller vinterkonservering osv, men vil kunne 
bidra økonsmisk til innkjøp gitt at velet tar ansvar for utsmykking og 
vedlikehold. Send oss en søknad om et bidrag, så får vi se hva som er mulig 
å realisere. 
 
En eventuell oppgradering av Holmesund det være seg med slipp, mulighet for 
opptak av båter og lignende, vil vi primært gjøre i en større plan 
sammenheng.  Vi vil legge vekt på hva lokalsamfunnet ønsker, og hva vei, 
område og arealer tåler. 
 Dersom dere ser dere mer tjent med en slipp, en et opptakssted med 
lastebil og gjør nødvendige avklaringer med grunneier osv vil vi lettere 
kunne lage et prosjekt rundt dette. 
 
Arendal havn overtar ansvaret for mer enn 40 brygger spredt i hele 
distriktet fra 01.01.2011. Det er vel rimelig opplagt at vi må bruke noe 
tid og fordele ressursene som best vi kan, men vi oppfordrer til å være 
aktive, og vi har en klar ambisjon om å gjøre disse offentlige bryggene 
sikrere og til et aktivum i lokalsamfunnet i samarbeid med velforeninger og 
interessenter på hvert sted 
 
mvh 
 
Rune Hvass 
Havnefogd 
Arendal Havn KF 
Havnekontoret, N-4810 Eydehavn 
tel +47 975 27000 
mob +47 900 68 450 
e-mail: rune.hvass@arendalhavn.no 
www.arendalhavn.no 
 
 
 



Fra: John A. Nilsen [mailto:john.a.nilsen@hoegh.com] 
Sendt: 12. oktober 2010 10:46 
Til: Hvass, Rune 
Emne: RE: Holmesund brygge 
 
 
Hei Rune, 
Takk for et meget hyggelig møte og befaring i Holmesund sist torsdag. Synes 
dette var et oppklarende møtet som tydelig tilkjennegir at Arendal Havn er 
villig til å ta et tak i å oppgradere denne brygga. Min forståelse og 
konklusjon som jeg bringer videre til neste styremøte i Holmesund Vel er 
som følger: 
 
1; Forskjønnelse og lettere oppgradering - I løpet av vinter/vår og senest 
innen neste sommer 
Utskiftning av treverk på bryggas ytterkant. 
Utbedre pullertene 
Erstatte betongblokkene (sikringene) med benker og blomsterkasser. (boltes 
i bakken) 
 
2; Slipp 
Alternativ til full oppgradering av brygga (se pkt 3). Forsto på deg at 
dette kan Arendal Havn besørge. Du så for deg  en mulighet for slipp 
innerst på brygga rett utenfor moloen. Dette kan "stjele" plass for større 
seilbåter og skøyter ved fortøyning. Det er imidlertid et annet naturlig 
alternativ mellom bua og fjellet som bør utredes før et slikt tiltak settes 
ut i livet. Trenger godkjenning fra grunneier, og vil ta kontakt med 
grunneier i nærmeste fremtid. 
 
3: Langsiktig perspektiv: 
En total oppgradering av brygga til å kunne tillate tunge punktbelastninger 
i forbindelse med båt opptak/-uttak. 
Dette vil kreve en bredere diskusjon i vellet for å se om dette er 
forenelig med våre ønsker. Økt traffikk på en lite egnet adkomstvei (lave 
luftspenn) kan sette en slik utbedring langt frem i tid. 
 
Synes vi skal konsentrere oss med det som kan utbedres på kort sikt. En 
generell forskjønnelse av brygga/området vil bli ivaretatt under punkt 1 
ovenfor. Har Arendal havn forslag til hva slags benker og blomsterkasser 
som kan utplasseres?  Hvilket materialvalg er tiltenkt et slikt prosjekt? 
 
 
Når det gjelder slipp er dette av stor interesse for Holmesund. Når kan 
Arendal Havn tidligst godkjenne og starte opp et slikt tiltak? 
 
Kommer vi i mål på punkt 1 og 2 tror jeg en total oppgradering av brygga 
til å kunne tåle tyngre biler/store punkt belastninger vil ha mindre 
betydning for Holmesund Vel. 
 
Imøteser dine kommentarer. 
 
 
Rgds 
 
John______________________________________ 
Visit our website:www.hoeghautoliners.com 



http://www.youtube.com/watch?v=DgvWzgTDCcQ 
______________________________________ 
John A. Nilsen 
Head of Trade Management, Region Europe 
john.a.nilsen@hoegh.com 
Direct; +47 21039610 
Mobile; +47 40039610 
 
 
 

 


